
 

 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 14 maj 2024 
Tilstede: Asbjørn, Brigitta, Susanne, Irma, Marianne, Anette og Jane 

 

Dagsorden: 

1. Tilføjelser til Dagsorden   
2. Nyt fra formanden 
3. Nyt fra Trænerudvalget – ideer til kurser 
4. Nyt fra konkurrenceudvalget 
5. Nyt fra Festudvalget 
6. Ny rengøringsperson 
7. Eventuelt 

 

1. Ingen tilføjelser til dagsordenen. 

 

2. Har været til landsmøde, der var en foredragstaler, om frivillighed og hvordan man får frivillige. 

Formanden fra Broager, hun fortalte hvordan klubben var vokset og hvordan de motiverede deres 

frivillige.  

Susanne er trådt ud af Landsdommerudvalget.  

 

3. Nyt fra trænerudvalget 

Karsten er sygemeldt – men satser på at komme retur til august. Indtil da har holdet være delt mellem 

Alice, Helle og Dorthe. 

Susanne foreslår at tilbyde trænerne et kursus, for egne hunde – Jane vender det med resten af 

trænerne, hvad der kunne være interessant. 

Derudover har vi kursushold nu, hvor der er et par stykker der godt kunne tænke sig at fortsætte. 

 

4. Nyt fra Konkurrenceudvalget 

Vi har holdt en A-konkurrence og B-konkurrence, som gik rigtig godt. 

Vi har en nordisk spor og runderingskonkurrence den 25 & 26 maj – der er tilmeldt 11 runderingshunde 

og 12 sporhunde 

Så har vi en skydd konkurrence den 4/8 

Der er udfordringer for A-hundene at komme til konkurrence i kreds 3 – for klubberne har begrænsninger 

på antal, men åbner for landsplan – Brigitta tager det med til kredsrådsmøde, så problemet bliver vendt i 

kredsen. 

 

Langå civile Hundeførerforening 
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Formand: Brigitta Golde, Vandmøllevej, 8920 Randers NV 

Tlf.: 8646 7005 / 2559 2810,  Mail. kelpie@skovfarmen.dk 
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5. Nyt fra Festudvalget 

Intet nyt 

 

6. Ny Rengøringsperson 

Vi mangler en til at gøre rent i klubhuset, hvis nogen kunne tænke at tage tjansen – Irma vil gerne prøve 

tage tjansen på prøve. 

 

7. Eventuelt 

Brigitta kører omkring pladsen og tager dækkene med fælge på genbrugspladsen. 

Anette hører om hun kan skaffe 3-4 dæk uden fælge. 

 

Næste møde tirsdag den 6. august hos Susanne 

Ref. Susanne 

 


